## 執筆者紹介/Contributors

田村 円 共立女子大学 非常勤講師

Dr. Madoka TAMURA, Part-time Lecturer, Kyoritsu Women's University

飯泉佑介 日本学術振興会特別研究員 (PD)

Dr. Yusuke IIZUMI, Research Fellow (PD), Japan Society for the Promotion of Science

瑞秀昭葉 東京大学大学院総合文化研究科地域文化研究専攻 博士課程

Shoha TAMAHIDE, Doctoral Student, Department of Area Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

富岡昇平 東京大学大学院総合文化研究科地域文化研究専攻 博士課程

Shohei TOMIOKA, Doctoral Student, Department of Area Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

相馬尚之 東京大学大学院総合文化研究科超域文化科学専攻 博士課程

Naoyuki SOMA, Doctoral Student, Interdisciplinary Cultural Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

福原優策 東京大学大学院総合文化研究科地域文化研究専攻 博士課程

Yusaku FUKUHARA, Doctoral Student, Department of Area Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

川喜田敦子 東京大学大学院総合文化研究科 教授

Prof. Dr. Atsuko KAWAKITA, Area Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

林 明子 中央大学文学部 教授

Prof. Dr. Akiko HAYASHI, Faculty of Letters, Chuo University

石原あえか 東京大学大学院総合文化研究科 教授

Prof. Dr. Aeka ISHIHARA, Language and Information Sciences, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

石田勇治 東京大学大学院総合文化研究科 教授

Prof. Dr. Yuji ISHIDA, Area Studies, Professor, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

紀 愛子 早稲田大学 非常勤講師

Dr. Aiko KINO, Part-time Lecturer, Waseda University

川崎聡史 日本学術振興会特別研究員 PD

Dr. Satoshi KAWASAKI, Research Fellow (PD), Japan Society for the Promotion of Science

伊豆田俊輔 獨協大学外国語学部 准教授

Assoc. Prof. Dr. Shunsuke IZUTA, Faculty of Foreign Languages, Dokkyo University

長澤裕子 東京大学大学院総合文化研究科附属グローバル地域研究機構韓国学研究センター 特任准教授

Project Assoc. Prof. Dr. Yuko NAGASAWA, Center for Korean Studies, Institute for Advanced Global Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

齋藤拓也 北海道大学大学院メディア・コミュニケーション研究院 准教授

Assoc. Prof. Dr. Takuya SAITO, Research Faculty of Media and Communication, Hokkaido University

福永美和子 大東文化大学外国語学部 講師

Miwako FUKUNAGA, Lecturer, Faculty of Foreign Languages, Daito Bunka University

平松英人 東京大学大学院総合文化研究科附属グローバル地域研究機構ドイツ・ヨーロッパ研究センター 助教

**Assistant Prof. Dr. Hideto HIRAMATSU**, Center for German and European Studies, Institute for Advanced Global Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

辻 英史 法政大学人間環境学部 教授

Prof. Dr. Hidetaka Tsuji, Faculty of Sustainability Studies, Hosei University

Prof. Dr. MUN Soo-Hyun, Department of History, Hanyang University

小川浩之 東京大学大学院総合文化研究科 教授

Prof. Dr. Hiroyuki OGAWA, Area Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

Prof. Dr. HUANG Liaoyu, German Studies Center (ZDS), Peking University

峯沙智也 東京大学大学院総合文化研究科地域文化研究専攻 博士課程

Sachiya MINE, Doctoral Student, Department of Area Studies, Graduate School of Arts and Sciences, The University of Tokyo

Asst. Prof. Dr. MAO Mingchao, German Studies Center (ZDS), Peking University

Prof. Dr. QIN Mingrui, German Studies Center (ZDS), Peking University